

Sprechendes Herz

Geöffnet bleibt das *Sprechende Herz* von Gitta Pielcke in jeder Position stehen und kann auch als „Blume“ oder „Stern“ getragen werden. Spielend kann man seine Form verändern und sich individuelle Texte für die einzelnen Fächer wünschen. Z.B. das älteste Liebesgedicht der Welt: du bist min ...

Gitta Pielcke  
 Wolframstraße 25 B  
 86161 Augsburg  
 www.gitta-pielcke.com

A Meaningful Heart

After opening the *Meaningful Heart* created by Gitta Pielcke, the jewelry wearer can playfully vary its overall shape according to her liking. Its elements will stay in place so that this pendant can also be worn as a “flower” or a “star”, for example. In addition, the wearer can have texts of her choice engraved in the individual elements such as the world’s oldest love poem, “Thou art mine, I am thine ....”



Anhänger *Sprechendes Herz*, fünfteilig. Silber 925, individuell punzierter Text mit Öse ca. 5 cm. *Meaningful Heart* pendant. 925 silver.

GALERIE STÜHLER

Porsche tragen

Er zählt zu den wichtigsten Pionieren des modernen Schmucks. Dabei hat Gijs Bakker, Mitbegründer von Droog Design, auch in anderen Gestaltungsbereichen Geschichte geschrieben. In Deutschland ist der Ausnahmestalter aus Holland ausschließlich in der Galerie Stühler in Berlin vertreten.

Fasanenstr. 69  
 10719 Berlin  
 www.galerie-stuehler.de

Wearing Porsche

Gijs Bakker is considered above all one of the most important pioneers of modern jewelry design, yet he also made history in other design disciplines. In Germany, this Dutch designer extraordinaire and co-founder of Droog Design is represented exclusively by the Stühler Gallery in Berlin.



Porsche-Armband aus der Serie *I Don't Wear Jewels, I Drive Them*, 2002. Polyurethane Edition 5/5. Porsche bracelet.

KERSTIN HENKE

Neue Schlingel

Ein Schlingel bleibt selten allein. Das neue Schmuckset von Kerstin Henke aus etwas kräftigerem Metallband besticht durch formschöne Eleganz. Gewohnt minimalistisch und skulptural ergänzen Ohrschmuck und Anhänger die zarteren Ringe der bisherigen Kollektion *Schlingel*.

Dieselstraße 7  
 70839 Gerlingen  
 www.kerstinhenke.de

New Rascals

A Schlingel (Rascal) seldom remains alone. The new pieces in Kerstin Henke's jewelry line christened with this name have been crafted from metal bands instead of wire like their predecessors and captivate the beholder with an eminently aesthetic, graceful elegance. Minimalist yet sculptural in Henke's signature style, these earrings and pendants now complement her *Schlingel* collection.



Schmuckset mit Ohrschmuck und Anhänger *Schlingel 3*, Silber 925. Earrings and pendant, 925 silver.